
 

Zpráva pro jednání RM KH dne: 24.3.2021 Číslo materiálu: 7/02 
Komise: Komise pro sociální záležitosti 
Datum:   15.3.2021 
Přítomni: 
 
 
 
 
Omluveni: 
 
Neomluveni: 
 
Hosté: 

Ing. Hudcová, Bc. Nováková, Ing. Kuklová, PhDr. Válková,  
RNDr. Otruba,. Ing. Lacina, Mgr. Bc. Šlesingr, Mgr. et Bc. Březina, Klára 
Kocmanová, pí. Bártlová 
 
 
pí. Hlavatá, Mgr. Bc. Silvia Doušová, místostarostka, Bc. Čermák, Ing. Daczická, 
 
- 
 
- 

Člen ZM: RNDr. Otruba, 
Příští jednání: nebyl stanoven 
 
1) Návrh usnesení pro RM:      
 
Rada města Kutná Hora 
 
b e r e  n a  v ě d o m í  
 
a) zápis ze zasedání komise pro sociální záležitosti ze dne 15. 3. 2021 
 

 
2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

 
Program jednání včetně komentáře: 
 

1. Hodnocení velkých projektů v rámci Programu pro přidělování dotací z rozpočtu Města Kutná 
Hora na podporu malých a velkých projektů v sociální oblasti pro rok 2021. 
 
V rámci rozpravy členky a členové komise zhodnotili průběh hodnocení a jeho výsledky. Velmi kladně 
hodnotili prezentaci projektů. Komise navrhuje do Pravidel dotačního programu pro rok 2022 vložit 
podmínku, aby se povinně člen komise účastnil prezentace projektu, v jiném případě nebude hodnotit.  
 
Oba hodnocené projekty komise navrhuje k podpoře: 
 

 
 
 
 
 
 
 



 

 
 

2. Podnět předsedkyně komise  
 
Předsedkyně komise navrhuje vložit na titulní stranu webu přehled o sociálních službách, které jsou 
poskytovány na území Kutné Hory. Důvodem je podpora osob, seniorů při vyhledávání pomoci a 
informací. 
 
Vedoucí OSVaZ reaguje a popisuje současný stav, kdy nás velmi intenzivně kontaktují jak senioři, tak 
osoby ve věci řešení otázek, očkování, testování, dávek hmotné nouze, dávek státní sociální podpory, 
příspěvku na péči, ošetřovaní člena rodiny, výběru starobního důchodu, zvláštního příjemce a dalších 
otázek v sociální oblasti. Návrh předsedkyně komise vedoucí OSVaZ vítá, je na místě dělat informace 
a kontakty dostupnější.  

 
 
 
 
 

zápis ověřila předsedkyně komise 
paní PhDr. Monika Válková 

 
zapsal: Mgr. Bc. Marián Šlesingr, DiS.,  

tajemník komise 
 
3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 
 

 
4) Reakce rady města: 
 
 
 

 
 


